



Let's Dance

Klaus Kietzmann

Kuntry Kuzins SDC, Wiesbaden

und / and EAASDC Honorary Lifetime Member

At present the German TV channel RTL is running the twelfth season of the famous dancing show Let's Dance being of special interest for round dancers.

Open House and Class

Why not use the current interest in ballroom dancing for promoting a new round dance class? Advertisement with the slogan "Let's Dance – Dancing like Maite Kelly*", but without Joachim Llambi+" will surely bring some interested dancers to an Open House. The hint "without Llambi" emphasizes the non-competitive character of our hobby as a specific feature.

Dance afternoons

Once a month on Saturdays our local ballroom dancing club in Wiesbaden offers free dancing afternoons for non-members and with shows of the competition dancing couples. Our round dancing clubs could also make such an offer: once a month a dancing opportunity for ballroom dancing couples combined with introductions into round dance.

* Well-known singer from the famous Kelly Family, who successfully took part in the 2011 season and became the winner.

+ Famous strict member of the jury.

Zurzeit läuft im TV-Sender RTL die zwölfte Staffel der bekannten Tanzshow „Let's Dance“, was besonders für die Round Dancer interessant ist.

Open House und Class

Warum nicht das aktuelle Interesse am Standardtanzen für eine Round Dance Class im Mai nutzen? Werbung unter dem Motto „Let's Dance – Tanzen wie Maite Kelly*, aber ohne Joachim Llambi+“ bringt sicherlich einige interessierte Tänzer zum Open House. Der Hinweis „ohne Llambi“ unterstreicht den in unserem Hobby nicht vorhandenen Wettbewerbscharakter als Besonderheit. Die Übersetzung „Lasst uns zusammen Round tanzen“ ist vielleicht hilfreich für nicht Englischsprechende.

Tanznachmittage

Unser Wiesbadener Tanzsportclub Blau-Orange bietet einmal im Monat samstags kostenlose Tanznachmittage für Nichtmitglieder mit Vorführungen der Turnierpaare an. Auch unsere Round-Dance-Clubs könnten solch ein Angebot machen: Einmal im Monat ein Tanztreff für Standardtänzer in ihren Räumen anbieten und Vorführungen und Mitmachrunden von Round Dance einstreuen.

* Bekannte Schlagersängerin aus der Kelly Family, die dies Staffel 2011 sehr erfolgreich mitgetanzt hat und Siegerin wurde.

+ strenges Jurymitglied bei der Show.